



# PROTOKOLL

## Styrelsemöte, Sektionen för Industriell ekonomi

---

**Tid:** 2014-10-21 kl. 12.00

**Plats:** Styrelserummet, M-huset

**Närvarande:** Joel Oredsson (Ordf), Hedda Nilsson (Vice ordf), Olle Gemfors (Kassör), Louise Lyckvik (Admin), Emma Malmström (SRI-ordf), Cornelia Ehrenberg (Ivent-ordf), Johanna Clarin (Info-ordf), Sara Velin (Alumni- ordf), Anna Norelius (Sexmästare), Frans Wåhlin (AU-ordf), Alexander Dryselius (InUtI-ordf), Johan Fogelmark (revisor), Carl Bergman (Seniors), Andreas Norrman (Inspektor), Sara Gunnarsson (kårorförande).

### Ärenden:

**1. Mötet öppnas**

**2. Val av mötesordförande:** Joel Oredsson väljs till mötesordförande.

**3. Val av mötessekreterare:** Louise Lyckvik väljs till mötessekreterare.

**4. Val av justerare:** Hedda Nilsson väljs till justerare.

**5. Godkännande av dagordning och mötets utlysande**

Tillägg till punkt 8: Bilaga 2. Projektindelning ht 14.

Tillägg till övrigt: Diskutera datumen för styrelse- och kvällsmöten framöver.

**6. Föregående mötesprotokoll**

**7. Ekonomi**

**a. Åskningar**

i. Biljett till inspektor, Kårjubileumet: 800 kr (se bilaga 1).

**Beslut:** Godkänns

## 8. Målarbete i Styrelsen

- a. Joel och Hedda har parat ihop styrelsemedlemmar med projekt utifrån den lista som alla fyllt i (se bilaga 2).
- b. Diskussion: är alla nöjda? Förändringar?  
Huvudansvar för projektgruppen bestäms internt (om det behövs).  
Kommentarer: Filmprojektet kommer att beröra Info (exempelvis en Infoit som samarbetar med projektgruppen). Vore bra med en "gammal" och en "ny" styrelsemedlem i varje projektgrupp för att uppnå kontinuitet.
- c. **Beslut:** Projektgrupperna är bra tycker styrelsen och vi kommer att jobba med de här projekten i höst och i vissa fall även i vår.
- d. Branding: Andreas Norrman tipsar om att TM har haft Sydsvenskan som huvudsponsor, ser till att få artiklar publicerade när något händer eller i största allmänhet (exempelvis soppköket). Hedda tar upp detta med Image.

## 9. Facebook

- a. Vår Facebook-profil har blivit ertappad av Facebook varför den numera är en "Page". Som "Page" kan man inte vara med i grupper, t.ex. klassgrupper, varför vi inte kan skriva inlägg som en enad profil. Man kan fortfarande skapa event och lägga upp bilder. Fördelen med klassgrupperna är att man riktar informationen och får klassernas uppmärksamhet.
- b. Informationspolicyn håller inte längre eftersom man inte kan skriva i exempelvis klassgrupper.
- c. Joel hör hur de andra sektionerna gör på onsdagens kollegiemöte (om det finns tid).
- d. *Förslag:* En facebook-grupp för alla I:are där bara administratörer kan posta.
- e. **Beslut:** Johanna skapar denna grupp och information om den går ut på hemsidan och i nyhetsbrevet.

## 10. Övrigt

- a. Diskussion kring datum för kommande möten
  - i. Kvällsmötet LV 1 är måndag den 3 november.
  - ii. Kvällsmötet 19 november kan preliminärt inte så många. Därför preliminärbokas 16 november i stället.
  - iii. Joel och Hedda lägger in datumen i styrelsekalendern.
- b. Info har två förslag:
  - i. En youtube-kanal för I-sektionen.  
Styrelsen tycker att det är en bra idé och Info kommer att gå vidare med detta.
  - ii. Julkalender med Info på instagram eller hemsidan.  
Styrelsen tycker detta verkar kul, Info spånar vidare!
- c. Projektgrupp Baotafesten
  - i. Victor Bernhardsson har gärna mer kontakt med Styrelsen. Bjud in till ett styrelsemöte!
- d. Sångarstriden
  - i. Behöver hjälp med marknadsföring!
  - ii. *Förslag*: Mingel innan? Få hjälp av Ivent?  
Hedda pratar med Clara om detta.
- e. Fullmäktigeval
  - i. *Förslag*: I-pub-station för röstning på I:are!
  - ii. **Beslut**: Anna hör med Johan, Frans hör med nuvarande representanter om de vill stå vid bordet och informera.

## 11. Utskotten rapporterar: utgår på grund av tidsbrist

## 12. Kåren rapporterar

Ordförandekollegiet träffade ledningsgruppen för LTH igår, mycket lyckat! Jubileumsveckan drar igång LV 1 med olika aktiviteter hela veckan. Efter detta drar ARKAD igång med allt vad det innebär. Fullmäktigeval på gång, alla kan söka. Uppmuntra I:are att ställa upp!

## 13. Kommande möten

- a. Nästa styrelsemöte: ~~måndag kl 17-19~~, 3 november, 2014  
Inget möte 28 oktober, 2014
- b. Nästa officiella: 11 november, 2014
- c. Kvällsmöte: 3 november, 2014 (efter styrelsemötet)

## 14. Mötet avslutas

**15. Action Points**

- a. Frans: Frågar Nils om han vill fortsätta dra i I-stämman tillsammans med Sara och Frans.
- b. Joel: Hitta ett nytt datum för SkippteHT2014 (i januari efter tentorna). Helgen efter tentorna, specifikt förslag inom kort.
- c. Sara: Publicerar ett facebook-event den 9 december kl 17.00 M:A.
- d. Hedda: Andreas Norrman tipsar om att TM har haft Sydsvenskan som huvudsponsor, ser till att få artiklar publicerade när något händer eller i största allmänhet (exempelvis soppköket). Hedda tar upp detta med Image (Branding).
- e. Johanna: Skapar en facebook-grupp för alla I:are där bara administratörer kan posta. Information om den går ut på hemsidan och i nyhetsbrevet.
- f. Joel och Hedda: Läger in "datumet för en regnig höst" i styrelsekalendern.
- g. Presidiet: Victor Bernhardsson (Baotafesten) har gärna mer kontakt med Styrelsen. Bjud in till ett styrelsemöte!
- h. Hedda: Pratar med Clara om förevent eller liknande inför Sångarstriden.
- i. Anna: Hör med Johan om vi får ordna en I-pub-station för fullmäktigeröstning på I:are!
- j. Frans: I-pub-station för röstning på I:are - hör med nuvarande representanter om de vill stå vid bordet och informera.

---

**Louise Lyckvik, sekreterare**

---

**Hedda Nilsson, justerare**

## Äskning till Styrelsen

<b>Datum:</b>	10/10 2014
<b>Arrangör:</b>	-
<b>Ansvarig:</b>	Olle Gemfors
<b>Kontaktuppgifter:</b>	070-6117618, <a href="mailto:kassor@isek.se">kassor@isek.se</a>
<b>Ändamål:</b>	<i>Bekosta en biljett till Kårens jubileum för sektionens inspektor Andreas Norrman. Motiveringen är att Andreas gör ett bra jobb som sektionens inspektor och vi anser därför att han borde tackas för detta. Kårens jubileumsbal känns då som ett mycket lämpligt forum, då vi självfallet även vill att vår inspektor ska närvara på detta evenemang.</i>
<b>Budget:</b>	Kostnaden för en biljett är 800 kr.
<b>Summa som äskas:</b>	800 kr

Följande uppgifter fylls i av kassör för Sektionen för Industriell ekonomi:

**Datum för beslut:** \_\_\_\_\_

**Signatur:** \_\_\_\_\_

Äskning godkänd med summan:

Äskning avslagen.

**Motivering till beslut:**

# Projektindelning ht 14

## Branding

- **Kvalitetssäkra:** Olle & Frans
- **Filmer (t.ex. Nyhetsfilmer):** Anna & Cornelia
- **Personligutveckling:** Joel, Louise & Frans
- **Blogg:** Anna, Cornelia & Alex
- **Soppkök:** Alex (InUtl)

## Miljö

- **Pub med miljöaspekter... (Isbjörnsphadder & Musikhjälpen):** Hedda, Johanna & Sara
- **"Håll-rent-kampanj":** Joel, Hedda & Sara
- **Miljötänk i UTB:** Johanna & Emma

## Sektionskänsla

- **Skåp (inköp):** Olle & Joel
- **Gruppbild:** Louise, Sara & Emma
- **Bjud in till Styrelsemöten:** Presidiet
- **Tyck till om I-sektionen (Idélåda till hemsidan):** Louise & Emma

Några projekt fick utgå, lämnas till senare tillfälle, men i nuläget har vi **12 fantastiska projekt** som alla tar oss mot våra gemensamma mål. Projekten har grupper om allt från två till tre personer (undantag för ett projekt tilldelat *Presidiet*). Vi tänker att man inom sin grupp bestämmer en som är huvudansvarig – det löser ni!

Vi delade dels in efter **preferenser** men även självklart efter **vad ni redan börjat titta på**, t.ex. när det kommer till "film-diskussionen" på Facebook. En tredje sak vi tog hänsyn till var vad vi tror är **rimligt**. Detta är dock väldigt svårt att ta hänsyn till varför vi verkligen uppskattar om ni skriver (eller berättar på tisdagens styrelsemöte) hur ni känner – för mycket, för lite, för svårt etc. För det fjärde försökte vi även **prioritera projekten** mot varandra.

Se efter, känn efter, skriv ner era tankar, skriv direkt till oss eller ta med dom till styrelsemötet på tisdag!